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Abstract (en)
In an ampoule (1) made of a synthetic material and with a moulded-on ampoule head (5) which can be separated from the ampoule body (2) without
any tool, a cutting is made which provides the transition from the ampoule body (2) to the ampoule head (5) and which is in the form of a throat
(4) tapering radially inwards in wedge formation. The base of this throat (4) forms the separation point. The reduced wall thickness is limited to the
annular zone forming the separation point. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Ampulle (1) aus Kunststoff mit einem angeformten, ohne Werkzeug vom Ampullenkörper (2) trennbaren Ampullenkopf (5) ist ein dem
Übergang vom Ampullenkörper (2) zum Ampullenkopf (5) bildender Abschnitt in Form einer sich radial nach innen keilförmig verjüngenden
Einschnürung (4) ausgebildet. Der Grund dieser Einschnürung (4) bildet die Trennstelle. Die verringerte Wandstärke ist auf die Trennstelle bildende
Ringzone beschränkt.
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